
Protokoll fra styremøte SBF 

Dato: Tirsdag 18. mars 2025 

Møte: 3 – sesong 2024/25 

Sted: Teams 

Tid: 18.00 – 19.45 

Til stede: Ray, Anders, Eirik, Rune og Harald. (Ingen forfall). 

Møteleder og referent: Harald 

1. Godkjenning av innkalling og referat fra forrige styremøte (Alle) 

2. Økonomi (Rune) 

3. Nytt fra klubbene (Ray) 

4. Samarbeidspartnere (Anders, Ray og Harald) 

5. Supportercupen (Anders og Ray) 

6. Årets Håndbok (Anders og Eirik) 

7. Groundhopper (Ray) 

8. Hjemmeside (Anders og Eirik) 

9. Kåringer 2025 (Alle) 

10.  Charity (Harald og Ray)  

11. Eventuelt (Alle) 

 

1. Innkallingen ble godkjent og referatet fra uoffisielt styremøte 06.03.25 

etter Bents avgang som styreleder ble gjennomgått.  

2. Rune redegjorde for status for økonomi. Endret styresammensetning etter 

Bents avgang må meldes til Brønnøysund og deretter til DNB slik at Rune 

står med disposisjonsrett til konti og Harald med rett til innsyn. Følges 

opp av Ray (Brønnøysund) og Rune (DnB). 

3. Alle medlemsklubber, 53 i tallet har nå betalt kontingenten for 2024/25 - 

sesongen.  

4. Samarbeidspartnere. Disse må følges opp mht. fornyelse av annonser i 

neste Håndbok (kr. 5.500) og/eller abonnement på banner på hjemme-

siden (kr.2.500). 

 

Harald følger opp Bergen Sportsreiser AS og Bohemen Sportspub mht. 

fornyelser. Anders følger opp Scotsman/Dr. Jekyll & Mr. Hyde og NFF. 

Ray følger opp Fotballshop.  

 



Det understrekes at alle har et felles ansvar for å skaffe sponsorer. Harald 

vil derfor kontakte Escape Travel og Fotballreiser som han tidligere har 

vært i kontakt med. Ray/Harald tar ellers et felles møte med Viaplay for å 

videreføre pengestøtte. 

 

Ray kontakter ellers Josimar og Tips for å få bekreftelse fra disse om 

sponsing av premier til Supportercupen. 

 

5. Påmeldte lag er pr. dato 25 ordinære lag og 2 lag i seniorcupen. Anders 

kontakter Arsenal mht. påmelding av 1 eller 2 lag. Dommere er på plass. 

Ray kontakter Røde Kors. Anders/Ray avholder møte med Snarøya 

Sportsklubb og forhandler baneleie. Vilkår avtales skriftlig. Forespørsel 

fra Man. City om sponsing av utgiftene til gjest Alex Williams avventes 

og forhandles senere. 

6. Det vurderes «å ta ned» årets Håndbok til 32 sider. Anders er redaktør 

med Eirik som redaksjonsassistent. Anders lager utkast til innhold som 

sendes styret. Håndboka legges denne sesongen ut digitalt, men Ray 

forhører seg med trykkeriet om pris for trykking av et mindre opplag på 

papir. 

7. Groundhoppersiden. Forslag fra Ray om at siden burde utvikles/ 

gjenskapes slik at brukerne selv la inn registreringer og at det ble tatt 

stikkprøver. Slik det er i dag med kontroll og manuell registrering fra 

styrets side er uholdbart i lengden fordi det er for tidkrevende. Ray 

sjekker med Hytjanstorp mht. muligheter. 

8. Hjemmesiden/FB. Anders har gjennomført nødvendige korrigeringer av 

styresammensetningen med beskrivelse av arbeidsoppgaver etter at Bent 

trakk seg som leder i SBF. Hjemmesiden/FB driftes heretter av Anders og 

Eirik i fellesskap. 

9. Kåringer. Anders og Rune utgjør juryen i «årets supporter». Anders legger 

ut oppfordring før påske til klubbene på hjemmesiden om å nominere sine 

kandidater. Ray og Harald utgjør juryen i «årets medlemsblad» Denne 

kategorien viser dessverre en nedadgånde tendens ettersom klubbene i 

stadig større grad nedprioriterer papirutgivelser. Juryen for «Nett og 

sosiale medier» består av Ray og Eirik. 

10.  Charity. Det ble diskutert bidrag til en navngitt person for nødvendig 

kreftbehandling i utlandet. Harald undersøker nærmere om kandidatens 

tilknytning til britisk fotball og supportermiljøet for britisk fotball før 

endelig avgjørelse tas. 

 



11.  Eventuelt 

Ray tar avgjørelsen om abonnementet på postboks sies opp innen fristen på  

1 måned  før fornyelse 1. juli ettersom stadig færre blader på papir mottas.  

Klubbene må orienteres om adresseendring for innsendelse av blader til Ray 

sin postadresse. 

     Harald tar kontakt med potensiell kandidat til styret etter Bents avgang. 

 

***** 

 

 

Neste styremøte på Teams ble berammet til onsdag 7. mai kl. 18.30 


